
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 5. september 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Samrådsspørgsmål AR
Under henvisning til artiklerne ”Kvaliteten af dansk korn sætter ny bundrekord”
og ”Særregler koster landbruget milliardtab” fra Jyllands- Posten den 5. sep-
tember 2014 bedes ministeren kommenterer de problemstillinger, der rejses i
artiklerne, samt om ministeren er enig i, at problemerne med undergødskning
er så alvorlige, at det nødvendiggør handling nu. Ministeren bedes endvidere
redegøre for sine overvejelser for mere målrettede gødskningsregler og frem-
skyndelse af arbejdet med disse regler til gavn for dansk landbrug og dansk
konkurrenceevne.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Charlotte Dyremose (KF), Erling Bonne-
sen (V), René Christensen (DF) og Mette Bock (LA).

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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